
Zápisnica Obecného zastupiteľstva Obce Porúbka 

konaného dňa 17.12.2021 o 17.00 hod.   
 

1. Starosta obce privítal všetkých prítomných poslancov OZ .  

 

2. Pri kontrole plnenia uznesenia bolo konštatované, že úloha uložená 

z predchádzajúceho OZ trvá nakoľko pán Kováč bol pozvaný na toto zasadnutie OZ 

ale kvôli pracovnej zaneprázdnenosti sa ho nemohol zúčastniť ale bude prizvaný na 

najbližšie OZ. Za zapisovateľa bol určený p. Fiľko Marcel a dvoch overovateľov 

zápisníc na tomto zasadnutí p. Marcel Varga a p. Richard Miňo. 

 

3. Program zasadnutia OZ predložený starostom obce bol prítomnými poslancami 

schválený. 

 

4. Do podateľne OU bola dňa 15.12.2021 prijatá sťažnosť p. Juraja Mariniča na 

susedových psov p. R. Andrusa. Poslanci OZ prijali stanovisko v ktorom doporučili 

prizvať p. Andrusa na osobné vyjadrenie k uvedenej veci.  

 

5. Starostom obce bola predložená žiadosť obce Koňuš o jej začlenia do školského 

obvodu Základnej školy s materskou školou v Porúbka pre žiakov 1. – 9. ročníka. 

Poslanci tejto žiadosti jednohlasne vyhoveli. 

 

6. Návrh VZN č. 4/2021 o dani za psa, dani za užívanie verejného priestranstva, miestny 

poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2022 

a ďalšie zdaňovacie obdobia po predložení starostom obce so zmenou zvýšenia 

poplatku z pôvodných 12,- € na osobu a kalendárny rok na 13,- € pri fyzických 

osobách a pre právnické osoby z pôvodných 60,- € PO/kalendárny rok na 63,- €. 

 

7. Rozpočtové opatrenie obce č. 1/2021 po prečítaní poslanci OZ schválili. 

 

8. Rovnako rozpočtové opatrenie Základnej školy s materskou školou č. 2/2021 prítomní 

poslanci schválili. 

 

9. Starosta predložil návrh rozpočtu obce na roky 2022-2024. Následne bolo predložené 

Stanovisko HK k viacročnému rozpočtu. 

 

10. V ďalšom bode programu bol prednesený návrh rozpočtu Základnej školy s materskou 

školou v Porúbke na rok 2022 - 2024. 

 

11. Následne poslanci rozpočet na rok 2022 schválili ako neprogramový rozpočet obce 

a rozpočty na roky 2023-2024 zobrali na vedomie aj stanovisko HK obce. 

 

12. V rôznom starosta oboznámil prítomných: 

- s ukončením realizácie autobusovej zastávky, 

- s prijatou dotáciou na odstránenie havarijného stavu sociálnych zariadení /WC, 

okien, radiátorov, umývadiel/ 

- projekt na zateplenie ZŠ je v štádiu rozpracovanosti. 

 

13. V diskusii starosta obce oboznámil prítomných poslancov s informáciou plánovanej 

výmeny WC na zdravotnom stredisku. 



 

 

 

 

 

14. Zapisovateľom bol prednesený návrh uznesenia, ktorý poslanci OZ jednohlasne 

schválili. 

 

15. Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a spoluprácu v kalendárnom 

roku 2021. 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: p. Varga Marcel                   ............................. 

 

            p.  Richard Miňo                  .............................. 

 

 

 

 

           Gabriel FALIS 

               starosta obce Porúbka 

 


